
 

 

            Referat fra Bestyrelsesmøde nr.146 mandag d.7/11 2022 kl. 12 
 

 

           Til stede: Leif, Jane, Birgit, Annette Pia, Bente og Torben 

                  Fraværende: Mogens 

             

 

1. Referat fra forrige bestyrelsesmøde 

       Godkendt 
 
2. Orientering og Meddelelser (Formanden): 

 
1.Mødet med instruktørerne gik godt. Hyggelig stemning  
Vi blev enige om at invitere tovholderne med til næste møde. 
 
2.Sagen med bordtennisbordene er nu afsluttet, uden afregning for Aktiv Fritid. 
 

             Meddelelser:  
1. Kan vi acceptere ændring mv. i referater til www.?  

Hvis man er uenig med noget i referatet, skal man rette henvendelse til bestyrelsen. 
Man retter ikke selv i referatet 
Ej heller retter man i brochurer, flyers opslag mv. 
 

2. Hvor mange medlemmer er vi pt.: 423 medlemmer 
 

3. Kontrol af medlemskort: Sker løbende 
 

4. Har foreningen en ”smertegrænse” i antal medlemmer?  
Principielt ikke, så længe der er plads på holdene. 
 

5. Ny/ rep. af gammel pc 
Torben kigger på den og ser om den er værd at reparere. 
Så diskuterer vi det efterfølgende. 
 

6. Ventelister til arrangementer? Der er altid mulighed for at blive skrevet op på 
venteliste til aktiviteter og arrangementer 

  
       
   

3. Økonomi (Kassereren):  
Økonomien er god. Ellers ingen bemærkninger 
 
                                        

4. Aktiviteter: (Arrangementsudvalget):   
 

Torsdag den 17.11. 22 kommer en instruktør fra Pickleball Cph og demonstrerer 
Pickleball for os. 
Pickleball er en blanding af forskellige boldspil, badminton, tennis, bordtennis  



Det foregår i Hal 1 kl. 10-12, og man kan prøve eller se på. Se opslag på tavlen eller     
hjemmesiden 
PS. Ingen badminton i Hal 1 den dag. 

 
          

5. Eventuelt:  
                      

 
 
Næste bestyrelsesmøde mandag d.5.12. 2022  kl. 12, mødelokale 1 

 
Referent: Annette 


